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Vragen van het lid Grashoff (GroenLinks) aan de Minister van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over het bericht «Universiteiten gebruiken keuzecheck 
om student af te wijzen» (ingezonden 5 november 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Universiteiten gebruiken studiekeu-
zecheck om student af te wijzen»?1 

Vraag 2
Deelt u de zorg dat het niet alleen onwettelijk, maar ook onwenselijk is dat 
universiteiten de studiekeuzecheck als sluipweg gebruiken om studenten te 
selecteren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Heeft u ook andere signalen ontvangen van universiteiten die op oneigenlijke 
wijze studenten proberen te weren? Zo ja, welke? 

Vraag 4
Hoe gaat u ervoor zorgen dat studenten op deze manier niet ontmoedigd 
kunnen worden door universiteiten om de studie van hun keuze, ondanks een 
negatief studiekeuzeadvies, te gaan volgen? 

Vraag 5
Bent u voornemens om universiteiten die door middel van de studiekeuze-
check studenten proberen te ontmoedigen hun voorkeursstudie te volgen 
hierop aan te spreken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Is deze handelwijze van universiteiten mede het gevolg van rijksbeleid 
waarbij universiteiten door middel van financiële prikkels gestimuleerd 
worden om studenten sneller te laten studeren, waardoor zij geneigd zijn om 
zoveel mogelijk studenten te selecteren die nominaal af zullen studeren?

1 http://nos.nl/artikel/2066571-universiteiten-gebruiken-keuzecheck-om-student-af-te-wijzen.htm
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